
 

 

 

REFERAT 

Skolebestyrelsesmøde  

26. november 2024 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere: Julie Sommer, Maria Andersen, Zandra Pihl, 

Magne Askov, Susanne Sandager, Nicolai Schlüter  

  

Afbud: 

  

Ann-Christin Sommer, Jacob Maymann, Michael Møller-

Larsen, Marie Teglhus   

Mødeleder:  

Nicolai 

Referent:  

Nicolai 

 

Forberedelse:  

 

Tid 

 

 

 

17.00 – 17.10 Endelig vedtagelse af princip for lejrskole 
 
Princippet har været til kommentering i skolens 
MED-udvalg. Der var ingen kommentarer 
 
Referat: 
 
Har været til kommentering i MED-udvalget. De 
havde ingen kommentarer. 
 
Godt at det er blevet meget kort. 
 
Princippet blev vedtaget. 

 

17.10 – 17.40 Ophold på skolestien 
Både skolebestyrelsen og skolen har fået 
henvendelser fra borgere, der oplever at det er 
utrygt at færdes på skolestien. Det skyldes en 
mindre gruppe udskolingselever, der ofte står 
på stien. Derudover er der kommet 

 



 

 

henvendelser fra en nabo omkring affald i 
hække m.m. 
 
På mødet drøfter bestyrelsen, hvilke 
løsningsmuligheder, der kan bringes i spil 
 
Referat: 
 
Elevrådet har haft problemet oppe og diskuteret 
hvad man kan gøre. Forslaget var eks. tydeligt 
tilsyn med eleverne. 
 
Der er forældre på skolen, der føler sig 
intimideret af de elever, der står der. 
 
 
Skolen har indført, at der er gårdvagter, der 
runder området i udvalgte pauser. Derudover 
har skolen anvist et andet sted de kan stå, der 
er inde på skolens område. Skolen oplever, at 
det indtil videre har haft en positiv effekt. 
 
Skolen vil undersøge om der er mulighed for, at 
udskolingsklasserne på skift samler affald. 
 
Skolen kontakter SSP og politiet for at høre om 
de kan kigge forbi i pauserne.  
 

17.40-18.40 
 

Værdiregelsæt 
 
Vi skal på mødet opstarte arbejdet med et 
værdiregelsæt for Bjørnehøjskolen. Nicolai 
faciliterer en proces, hvor bestyrelsen sammen 
udfolder nogle af skolens værdier til praksis 
 
Referat: 
 
På mødet gennemgik vi en metode for at 
udfolde værdierne. Grundet mange afbud til 
mødet, blev der ikke gennemgået en proces, 
hvor vi afprøvede processen i praksis.  
Der var i bestyrelsen enige om, at modellen er 
god og skal prøves af til et forældreforum. 

 

18.40-18:45 
 
18:45-19:10 

Pause 
 
Planlægning af forældreforum 
Der skal planlægges dato og indhold. Vi tager 
udgangspunkt i pkt. om værdiregelsættet og 
debatterer om det kan bredes ud til 
forældreforum 
 
Referat: 
 

 



 

 

 
 
Enighed om at forældreforum skal komme med 
udkast til en beskrivelse af værdierne i praksis. 
Og dermed et bud på, hvordan vi kan gå fra 
værdiuniverset til praksisuniverset.  
Herefter kommer beskrivelserne tilbage til 
bestyrelsen der kommer med de endelige 
formuleringer.  
 
På mødet debatterede vi, hvordan vi på 
forældreforum sikrer en reel repræsentation for 
forældregruppen. 
 
Kunne vi sende et spørgeskema ud på forhånd? 
Et alternativt møde.  
 
Der blev ikke fastlagt en dato for afholdelsen.  

19.10-19.40 Børn, skærme og hjerner 
 
Sammen om Gribskovs skoler havde i sidste 
uge arrangeret et oplæg om børn, skærm og 
hjerner. Vi samler op på oplægget og drøfter, 
hvad bestyrelsen sammen med skolen ønsker 
at arbejde videre med 
 
Referat: 
 
Bestyrelsen opsummerede pointer fra oplægget. 
Der var enighed om, at det var rart med et 
oplæg, der havde en tydelig holdning til at der 
både er gode og dårlige ting ved brug af 
skærme. 
 
Bestyrelsen ønsker, at vi som skole har et fokus 
på den digitale dannelse og inddragelse af 
forældrene/ uddanne forældrene til at være 
nysgerrige på, hvad deres børn laver på deres 
skærme 

 

19.40-19.45 
 
 
 
 
 

Nyt fra personalegruppen 

FO: Der er indført mobilspot i Hulen. Personalet 
i FO, vil gerne have en diskussion omkring hvad 
det vil sige at være mobilfri i fritidsdelen. 
Mobilspot har de oplevet som en god ide, hvor 
børnene i en begrænset periode sammen med 
voksne. 
 
 
 
Skole: Lasse var fraværende 
 
Nyt fra Elevrådet 

 



 

 

 

19.50-19.55 Nyt fra ledelsen 
- Økonomi forventet årsresultat 50.000 kr. 
- Rekruttering af afdelingsleder 
- Brandsyn 
- Legeplads 
- Dialog om Annisse 
- Førstehjælpskursus for alle ansatte på 

skolen 

 

 

   

19.55-20.00 Evt.  

Punkter til kommende møder: 

 

 

 

 


